
Uddannelsesudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 13. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 198
Hvorfor har ændringen i finanslovens for 2011, som medfører loft over antallet
af studerende på uddannelserne til maskinmestre og skibsofficerer ikke været
sendt i høring, herunder bl.a. hos Maskinmestrenes Forening? Hvis ændringen
på anden vis end traditionel høring har været forelagt foreninger, organisationer,
virksomheder m.fl. bedes det oplyst med angivelse af, hvem der har drejet sig
om.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand

Kopi til undervisningsministeren 1/1

Uddannelsesudvalget 2010-11
UDU alm. del Spørgsmål 198
Offentligt


		Folketingstidende
	2011-02-09T18:00:48+0100
	Danmark
	Folketinget - Folketingets administration
	Publishing




